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Dato: 
25. februar 2003 
 
Tidspunkt: 
18:30 
 
Sted: 
Engholmskolen 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
 2. Bestyrelsens beretning. 
 3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab. 
 4. Planer for næste års aktiviteter. 
 5. Budget for næste sæson. 
 6. Fastsættelse af næste sæsons kontingent. 
 7. Behandling af indkomne forslag. 
 8. Valg til bestyrelse og udvalg 
 9. Eventuelt
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Referat af ordinær generalforsamling den 25. februar 2003 
kl. 18.30 i Engholmskolens mødelokale. 

 
13 medlemmer tilstedeværende  inklusive bestyrelsen. 

 

1. Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Aage Bliddal som blev valgt med ak-
klamation. Dirigenten konstaterede at generalforsamlin-
gen var lovligt indvarslet ved opslag i Lyngehallen, ud-
sendte e-mail og annoncering i LUI-spalten i Allerød Nyt. 
 

2. Bestyrelsens beret-
ning. 

Beretningen (se bilag) var udsendt skriftligt, men forman-
den knyttede den ekstra kommentar at bestyrelsen har 
den opfattelse at afdelingen genoptager samarbejdet med 
LUI’s Venner. 
Kommentarer til beretningen: 
Redegørelse for tilbagegangen i miksafdelingen? 
 Tilbagegangen er kun tilsyneladende, idet en række af 

miksspillerne enten er begyndt på HS-holdet eller DS2-
holdet. Desuden er der en del medlemmer som er 
skadet. 

 Der var i øvrigt enighed om at man skal genoptage 
samarbejdet med Vennerne. 

 Beretningen blev godkendt. 
 

3. Kassereren forelæg-
ger det reviderede 
regnskab. 

Se bilag. 
Årets regnskab viser et underskud på ca. kr. 5.000,-, hvil-
ket var budgetteret. Imidlertid kunne det nemt være gået 
værre hvis ikke Venner havde givet et tilskud på kr. 
5.500. Merforbruget er primært på turneringsaktiviteter 
og her er specielt 1. divisionsdamerne dyre og svære at 
budgettere. 
Kommentarer til regnskabet: 
 Aage Bliddal undrede sig over at de ikke var telefon-

penge til bestyrelsens medlemmer. 
 Hertil svarede kassereren at bestyrelsen generelt holdt 

sig tilbage! 
 Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Planer for næste års 
aktiviteter. 

Formanden redegjorde for at Ole Holbæk og divisionsda-
merne i øjeblikket arbejder på et sponsoroplæg for at 
sælge pigernes spilletøj. Primært skal pigerne gå ud på 
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deres arbejdspladser, men enkelte oplæg vil også blive 
udsendt til Allerøds erhvervsliv og uddelt til medlemmerne 
m.h.p. at de evt. kan skaffe en sponsor. Ideen er at even-
tuelle indtægter fra sponsorer skal tilgå klubkassen og pi-
gerne efter en ikke fastlagt fordelingsnøgle, idet pigerne 
selv har relativt store udgifter forbundet med at spille i 1. 
div. 

5. Budget for næste 
sæson. 

Se bilag. 
Indtægtssiden er baseret på en forventet kontingentstig-
ning på kr. 100,- pr. medlem 
 

6. Fastsættelse af næ-
ste sæsons kontin-
gent. 

Bestyrelsen foreslår en kontingentforhøjelse på kr. 100,- 
pr. medlem i alle kategorier. 
Begrundelsen er at med det aktivitetsniveau vi har på tur-
neringssiden hvor udgifterne til dommer- og rejseudlig-
ningsordning i DVBF-regi er så svære at budgettere er vi 
nødt til at have tilstrækkelig med likviditet. 
Kommentarer til forslaget: 
Hvor dyrt er dameholdet? 
Dameholdet alene koster i omegnen af 25.000,- at drive i 
øjeblikket. 
Der var ønske om at afdelingen gør et større arbejde for 
at skaffe passive medlemmer. 
Der var selvfølgelig også et ønske om at sponsorvirksom-
heden bliver skærpet. 
Forslaget blev vedtaget med 11 stemmer for og 2 undlod 
at stemme. 
Herefter er kontingentsatserne følgende: 
Damesenior 1   1050 kr. 
Damesenior 2 og herresenior   900 kr. 
Miks     850 kr. 

Passive      150 kr. 
 

7. Behandling af ind-
komne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag. 
 
 

8. Valg til bestyrelse og 
udvalg 

Formand Henrik Førster valgt 
Kasserer Johnny Selvig ej på valg 
Best.-medlemmer: 
 Finn Thomsen ej på valg 
 Karsten Amdi valgt 
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Miks- og LUI Cupudvalg: 
 Finn T., Aage B.  
 og Claus Hjerrild valgt 
Sponsorudvalg: 
 Aage, Ole Holbæk 
 Og Heidi Uttrup valgt 
Festudvalg: 
 Anne Thomsen,  
 Per Kjørnæs, 
 Søren Skriver  
 og Elsbeth Bonnor valgt 
Officialsudvalg: 
 Holdkoordinatorerne 
Bankoudvalg: 
 Birgit og 
 Holdkoordinatorerne valgt 
 

9. Eventuelt  Ønske om opslagstavle i boldkasserne således at ma-
teriale fra fx DVBF bliver offentliggjort. 

 Er der ønske om forårsfest? Anne undersøger. 
 
 

Til sidst takkede formanden dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen. 
 
 

 
 

Dirigent;  Aage Bliddal____________________________________ Dato:______________ 

 
 

Referent; Henrik Førster___________________________________ Dato:______________ 
 

 
  


